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"Nieuw voorstel mestdecreet klaar tegen
zomerreces"
nieuws

De beleidsnota Leefmilieu wordt vrijdag besproken op de Vlaamse ministerraad. Dan
komt ook een oplossing ter sprake voor de niet-bestaande veeteeltinrichtingen. "We willen
de landbouwsector redelijkheid en rechtszekerheid bieden, maar de cowboys gaan zware
tijden tegemoet". Dat zei minister van Leefmilieu Kris Peeters (CD&V) donderdagavond
tijdens een informatieavond van Veva in Sint-Niklaas.
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De beleidsnota Leefmilieu wordt vrijdag besproken op de Vlaamse ministerraad. Dan komt ook een
oplossing ter sprake voor de niet-bestaande veeteeltinrichtingen. "We willen de landbouwsector
redelijkheid en rechtszekerheid bieden, maar de cowboys gaan zware tijden tegemoet". Dat zei
minister van Leefmilieu Kris Peeters (CD&V) donderdagavond tijdens een informatieavond van
Veva in Sint-Niklaas.
Volgens de minister is het een boeiende uitdaging om ecologie en economie te verzoenen. "Het moet
niet de bedoeling zijn om in Europa altijd haantje-de-voorste te zijn, maar anderzijds zou het voor de
komende generaties catastrofaal zijn indien we de vooropgestelde milieudoelstellingen niet halen".
Peeters breekt een lans voor constructief overleg met de landbouworganisaties, om samen te bouwen
aan een beter leefmilieu. "De sector zal wel moeten aanvaarden dat na de inspraak de uitspraak
volgt".
Op korte termijn wil Peeters een oplossing voor niet-bestaande veeteeltinrichtingen, de
overadministratie en de al lang beloofde afbakening van 750.000 ha agrarisch gebied. "Maar dit
laatste dossier is niet mijn bevoegdheid en dus plak ik er geen deadline op", aldus de minister. Tegen
het zomerreces wil hij wel een voorstel voor een nieuw of aangepast mestdecreet voorleggen aan het
parlement. De nieuwe wetgeving moet transparanter, eenvoudiger en resultaatgerichter zijn, "zonder
te raken aan de milieudoelstellingen".
Op de vraag van een aantal aanwezige varkenshouders of dit betekent dat de sector straks weer kan
groeien, moest Peeters het antwoord vooralsnog schuldig blijven. Volgens Veva-voorzitter André
Bracke kan de mestverwerking nooit lukken indien er voor de varkenshouders geen gunstig
investeringsklimaat gecreëerd wordt. Landbouw en milieu zouden een gouden zaak doen indien de
nutriëntenhalte in ruil voor meer mestverwerking wordt afgeschaft, luidt het bij de varkenskwekers.
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Tot slot verdedigde Peeters de plannen om de Schelde te verdiepen. In 2007 is de eerste spadesteek
gepland. Tegen juni 2005 moeten de bijhorende natuur- en overstromingsgebieden afgebakend zijn.
"De bezwaren van landbouwers zijn zeker niet in dovemansoren gevallen en dus komt er voor de
sector een flankerend beleid. Ook het baggerslib zal ik opruimen zonder de landbouw pijn te doen",
beloofde de minister.
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